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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mi várható a 8-as és 86-os utak fejlesztésével kapcsolatban ?

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Vas megyében egyetlen kilométer autópálya sincs és jelen állás szerint a közeljöv őben nem i s
lesz, ami rendkívül szomorú tény . Azt el kell ismerni, hogy bizonyos fejlesztések történtek a
közelmúltban, de a korábbi ígéretek sokkal er őteljesebbek voltak, ezeket venném számba .

A 86-os főút fejlesztésének kérdése akkor vált igazán sürgetővé, amikor hazánk is belépett az
Európai Unióba, és innentől kezdve semmi sem tartotta vissza a teherszállítókat, hogy az
észak-déli tranzitforgalmat erre az útra irányítsák . Innentől kezdve – a jelent ősen
megnövekedett kamionforgalom következtében – gyorsan romlani kezdett az útszakas z
minősége, az Ml-es autópálya után ugyanis a 86-os főút vált Magyarország második
legnagyobb kamionforgalmat lebonyolító útjává.

Bár a Szombathely és Győr közötti szakaszt nemrég átadták, szükség lenne a déli szakasz
fejlesztésére is . A legutóbbi információk szerint a Szombathely és Egyházasrádóc közötti
szakaszt 2x2 sávosra tervezik, b ővebb információk azonban`nincsenek róla .



Az M8-as autóút építésével kapcsolatban Fónagy János államtitkár úr tavalyi kérdésemr e
válaszolva azt mondta, hogy a Körmend-Rábafiizes szakasz 2x2 sávos kivitelezésben fo g
elkészülni . Ezzel szemben idén nyáron újságírói kérdésre a Nemzeti Infrastruktúra Fejleszt ő
Zrt. azt a választ adta, hogy csak 2x1 sávos lesz az út, mellyel kapcsolatban a kisajátítások é s
a régészeti munka idén ősszel kezdődhet meg, a forgalomba helyezés pedig 2021-ben várható .
Orbán Viktor több alkalommal úgy nyilatkozott, hogy végig 2x2 sávon utazhatunk maj d
Budapest és a határ között, megtörténik a 8-as főút négysávosítása.

Tisztelt Miniszter Úr !

- Milyen fejleményekrő l tud beszámolni a 86-os út Szombathelytő l déli irányban történő
fejlesztésérő l, elsősorban az út Szombathely-Egyházasrádóc szakaszáról ?

– Mikor kezdődik meg a munka a 8-as főút Körmend-Rábafüzes szakaszán ?

- Mikor válik valóra miniszterelnök úr ígérete, miszerint „az osztrák-magyar határig
négysávos autóúton lehet majd eljutni, miközben egyébként a Budapest felé irányul ó
szakasz építése is zajlik”?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. november 16 .
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